
 
 

1 
 

Verslag Bijeenkomst Leden 9 holes baan d.d. 24 oktober 2018 

 

Aanwezig:  Pieter van Noord (voorzitter) 

Rens Plandsoen (penningmeester/vice voorzitter) 

   Ria van der Peet (lid) 

Anjo Leistra (-lid) 

   Marloes Gebuijs (notulist) 

   Ria van der Wens, Coby van Leeuwen (KB-commissie) 

   circa 23 leden 9 holes baan 

   Corrie Hissink, Daniëlle Meijer en Mike de Bruijn (personeel 9 holes baan) 

 

Afmelding (m.k.): Barend de Graaff (secretaris Bestuur) 

Vincent Langemeijer, Henk en Jeanine van der Wiel en Cees Barends (leden) 

     

1. Opening en welkom door voorzitter  

De voorzitter stelt de bestuursleden en Marloes voor.  

 

2. Inventarisatie input leden 9 holes baan  

Voorzitter informeert naar de vragen van de leden van 9 holes baan. 

 

Wijnand Voorneveld vertelt dat hij deel heeft uitgemaakt van 2 commissies (Lidmaatschappen en 

Baan en faciliteiten) voortgevloeid uit het Batouwe Café. In de verslagen zijn de wensen toegelicht. 

Wat heeft het Bestuur tot nu toe gedaan met de input van uit het Batouwe Café? 

Voorzitter: Bestuur heeft sinds zijn aantreden een informatieronde afgelegd waarbij gesproken is 

met de commissies en ook met de werkgroepen van het Batouwe Café. Het Bestuur heeft een 

concept beleidsplan opgesteld. Commissievoorzitters hebben hierop reacties gegeven, waar het 

Bestuur nog naar gaat kijken.  

Wat betreft lidmaatschapsvormen en baan/faciliteiten heeft de vereniging een afhankelijke relatie 

met de BV, waarbij de afspraken in een contract zijn vastgelegd. Het Bestuur denkt zeker in kansen 

en laat zijn stem horen. In de voorbesprekingen over het nieuwe contract zal opnieuw geprobeerd 

worden invloed op bepaalde onderwerpen uit te oefenen. Het document Baan en faciliteiten is ook 

achter gelaten bij hoofd Greenkeeping  en ook gemeld bij de eigenaar, die daar een exemplaar van 

overhandigd krijgt. 

 

Reactie uit de zaal: Vereniging huurt bepaalde tijd. Daar betaalt de vereniging toch voor? Dan kan de 

vereniging toch invloed uitoefenen? 

De voorzitter antwoordt dat de vereniging een contractueel vastgelegd speelrecht heeft van 60% bij 

een ledenaantal van 1150. We zijn geen huurder maar wel hoofdgebruiker vanuit de 

contractafspraken. 

 

Over de invloed van de vereniging op het tarief van de 9 holes baan, antwoordt de voorzitter dat de 

speelvergoeding wordt bepaald door de BV, de contributie door de vereniging en de NGF-bijdrage 

door de NGF. 
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Er zou ruimte kunnen zitten – in theorie – om de ontvangsten uit verschillende lidmaatschapsvormen 

anders te verdelen, maar de eigenaar gaat uit van een bepaald te ontvangen bedrag en beslist over 

de verdeling. 

 

Uit de zaal komt de reactie dat het 9-holestarief in verhouding tot het ‘gewone’ lidmaatschap 

volledig scheef loopt. Dit is al eerder gemeld door o.a. Wim Laponder. Het Bestuur wil hier zeker 

aandacht aan schenken bij de onderhandelingen over de tarieven, maar op dit moment liggen de 

speelvergoedingen contractueel vast. In de onderhandelingen voor volgend contract zal hier zeker 

aandacht aan geschonken worden. Of er binnen het huidige contract nog ruimte is om iets aan het 

tarief te doen, is zeer de vraag.  

Ria van der Wens vraagt zich af waarom nu pas voor het eerst de leden van de 9 holes baan apart 

bijeen worden geroepen. Zij is bang dat als er niets aan de tarieven wordt gedaan dit zal leiden tot 

ledenverlies op de 9 holes baan. Voorzitter kent niet de overwegingen van vorige besturen om dit 

niet doen; dit bestuur heeft er bewust wel voor gekozen. 

 

Wim Laponder vraagt hoe het Bestuur aankijkt tegen de leden van de 9 holes baan. Worden zij wel 

serieus genomen?  

De voorzitter vindt de leden van de 9 holes baan een belangrijke groep. Meestal begint men daar 

met golf en op een gegeven moment is men toe aan het spelen op de 27 holes baan.  

Gesteld wordt dat daarnaast ook, veelal oudere leden, kiezen voor het lidmaatschap van de 9 holes 

baan, omdat zij fysiek niet langer in staat zijn de lange holes te spelen. Dus de 9 holes baan heeft 

zowel een springplank- als een glijbaan-effect.  

 

Men vindt het ook jammer dat in 2017 leden van de 9 holes baan voor € 4 mochten meedoen aan 

Hoge handicapwedstrijden en Inloopavonden op de 27-holes baan en dit jaar voor de Inloopavonden  

€ 20 greenfee moeten afrekenen. De wedstrijden voor Hoge handicappers zijn er dit jaar niet meer. 

Ria van der Wens legt uit hoe het is gelopen met het tarief voor de hoge handicappers. Ook andere 

voordeeltjes voor leden van de 9-holesbaan, zoals meedoen aan bepaalde funwedstrijden, is helaas 

beëindigd. Ria van der Wens zal deze voordelen nog eens opzoeken. 

Daarnaast blijkt dat leden van de 9 holes baan niet het laagste greenfee tarief (€ 37,50 voor 18 holes) 

wordt gerekend voor een ronde op de 27 holes baan.  

 

De voorzitter vat bovenstaande samen tot een viertal punten, die de aandacht van het Bestuur 

vragen: 

1. De verhouding van de speelvergoeding 9 holes baan tot de andere speelvergoedingstarieven. 

2. Gang van zaken t.a.v. speciale tarieven voor bepaalde golfrondes en met name fun wedstrijden op 

de 27 holes baan. 

3. Greenfeetarief voor 9 holes baan leden op de Grote Baan is het laagste tarief, in dit geval € 37,50, 

het tarief van de hospitality chain Club van 27.  

4. Leden die bewust kiezen voor spelen op de 9 holes baan en geen interesse hebben om door te 

stromen naar de 27 holes baan.  

De voorzitter zegt toe dat het Bestuur zich hard zal maken voor deze punten.  
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De aanwezigen willen horen van het Bestuur dat erkend wordt dat er een scheve situatie is gezien 

het bestaande tarief. Men wil concrete afspraken voor 2019.  

De voorzitter snapt dit en neemt dit serieus, maar kan geen toezeggingen doen over de mogelijke 

resultaten en geen garanties geven over de inhoud en de termijn. Hij zal met het voltallige bestuur 

hier op de komende vergadering van 7 november over doorpraten. 

 

Ronald Ruhl waardeert dat het bestuur deze ontmoeting heeft georganiseerd. Hij vindt dat het 

duidelijk is dat het gevoel leeft dat de 9 holes baan er maar een beetje bij hangt. Geen verwijt, maar 

een constatering. Je hebt de vereniging en je hebt – al horen ze bij de vereniging – de leden van de 9 

holes baan.  

 

Men vraagt of het bestuur bang is dat er een leegloop komt van leden als straks de laatste 

termijnbetaling van de renteloze lening aan de leden heeft plaatsgevonden.  

De voorzitter stelt dat er ingaande 1 januari 2020 een contractvernieuwing met de BV komt. De 

inhoud hiervan kan van belang zijn voor het behoud van de leden. Er wordt rekening mee gehouden, 

dat leden die dicht bij een andere baan wonen hun lidmaatschap misschien gaan heroverwegen. 

 

Op de vraag hoe het met de toekomst van de KB is gesteld, antwoordt de voorzitter dat hij weet dat 

de eigenaar in gesprek is met de verpachter van de grond. De pacht loopt nog 3 jaar (tot 2022). De 

vereniging is hierbij geen partij en heeft er geen invloed op. 

 

Daniëlle Meijer kan zich voorstellen dat de tarieven vast staan. Maar kan het bestuur zich er niet 

sterk voor maken dat leden van de 9 holes baan bijvoorbeeld maandelijks aan een wedstrijd mogen 

meedoen of een ronde op de 27 holes baan spelen? Zij oppert als idee om hiervoor een voucher uit 

te reiken. Het gevaar is dat als er niets verandert, er mogelijk leden weg gaan. Voorzitter zegt toe dit 

goede idee toe te voegen aan de onderwerpenlijst van 7 november zoals eerder genoemd. 

 

Op de vraag hoe het zit met het blokken van de 9 holes baan als deze nodig is voor clinics, geeft 

Daniëlle aan dat er in dat geval gratis 9 holes op de grote baan mogen worden gespeeld.  

 

Wijnand Voorneveld vraagt het Bestuur nog om aandacht voor de accommodatie van de 9 holes 

baan en faciliteiten zoals een afspuitinstallatie voor de schoenen. Deze punten zijn reeds onder de 

aandacht gebracht van bedrijfsleider en hoofd greenkeeping. 

 

Charles van Rossem merkt nog op dat er leden zijn op de 9 holes baan die beter hun best kunnen 

doen met het aanharken van de bunkers. De voorzitter vindt dat dit vanzelfsprekend de eigen 

discipline van het lid is om goed voor de bunkers, de greens en holes te zorgen. Natuurlijk geldt dat 

voor alle lussen op het hele golfcomplex. 

Hij geeft tevens aan dat veel zaken die de baan en faciliteiten betreffen op de lijst van het 

werkoverleg tussen het bestuur en de bedrijfsleider staan.  
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Op een vraag uit de zaal hoe het met de controle op de golfers in de baan gaat, vooral op golfers die 

geen taslabel hebben en mogelijk niet betaald hebben (zgn. ‘zwartspelers’), geeft de voorzitter aan 

dat de Marshall daar een belangrijke rol in speelt, maar dat het niet volledig is te controleren.  

 

Tot slot maakt Charles van Rossem Daniëlle en Corrie een compliment dat zij altijd zeer gastvrij zijn 

en een aardig woord voor iedereen hebben. Dit wordt beaamd door de aanwezigen door middel van 

een applaus. 

 

3. Tarief lidmaatschap 9 holes baan 

Rens legt uit dat het tarief voor de 9 holes baan straks, net als de andere tarieven, in 3 delen wordt 

opgedeeld: speelvergoeding, verenigingscontributie en NGF-bijdrage. Dus niet langer een all-in tarief. 

 

4. Voorstel benoeming nieuwe commissie 9 holes baan 

Aangemelde leden hiervoor: Hetty Bronsink, Peter Dikker, Wim Laponder en René Rothengatter. 

Hiervan zijn alleen Wim Laponder en René Rothengatter aanwezig. 

Wim, René en Hetty willen met z’n drieën starten en Peter ondersteunt.  

Er moet nog duidelijk worden wie er voorzitter wordt. (Noot Marloes: op 25 oktober stuurde René 

Rothengatter een mail met de mededeling dat hij de eer heeft om voorzitter van de Commissie 9 

holes baan te zijn). 

 

5. Afscheid huidige leden Commissie 9 holes baan 

Voorzitter richt een dankwoord aan Ria van der Wens en Coby van Leeuwen die als tandem al jaren 

lang de Commissie 9 holes trokken. Het Bestuur bedankt hen hartelijk voor hun inzet. Beiden 

ontvangen een wijncadeau. 

Ria bedankt namens Coby en haar zelf het Bestuur en geeft aan dat zij het commissiewerk altijd met 

veel plezier hebben gedaan. Ook bedankt zij Helna Beauchemin nog eens voor haar inzet. 

Ria en Coby zijn bereid de nieuwe commissie in te werken en te helpen waar nodig.  

 

6. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 

Wim Laponder vraagt wat het bestuur verwacht van de commissie 9 holes baan? 

Ria van der Peet, contactpersoon namens het Bestuur richting de Commissie 9 holes, denkt dat Ria 

van der Wens en Coby goed kunnen overdragen en denkt dat het handig is om binnenkort even met 

elkaar om de tafel te gaan zitten. 

 

René Rothengatter wil het bestuur bedanken voor deze bijeenkomst en spreekt de verwachting uit 

dat het bestuur wat met de ingevingen van deze vergadering gaat doen. 

 

7. Sluiting 

Voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en inbreng. Hij belooft dat er in het voorjaar een 

volgende bijeenkomst komt voor de leden van de 9 holes baan. 

Hij sluit de vergadering iets na 21.00 uur en biedt de aanwezigen aan om een drankje te drinken aan 

de bar. 


